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Járvány Nemzeti ünnep

Sajnos, az utóbbi hetek azt igazolták, hogy együtt 
kell élnünk a koronavírus járvány második, a 
korábbinál súlyosabb hullámával. Ezúton is arra 
kérünk mindenkit, vegye komolyan, fegyelmezetten 
tartsa be a járványügyi elõírásokat, szabályokat 
(maszkviselés, távolságtartás, gyakori kézmosás).

 Vigyázzanak magukra és egymásra!

A járványra való tekintettel idén szerényebb keretek 
között történik meg az önkormányzat hivatalos 
megemlékezése nemzeti ünnepünkrõl.
Természetesen az intézményeink saját szervezésben, 
a magánszemélyek pedig belátásuk szerint 
tiszteleghetnek az 1956-os forradalom és 
szabadságharc évfordulóján.

Óvodába mocorognak Pályaorientációs nap az iskolában

miközben önkormányzati feladatról van szó…•
én a Mini munkaerõbörze és a Fiataloktól fiataloknak, • A korábbi évek gyakorlatától eltérõen önkor-
illetve szeptember 26-án az Egészséges étkek fesztiválja mányzatunk idén a megváltozott szabályozás miatt nem 
elnevezésû pályázati rendezvény. Az új idõpontokról csatlakozik a Bursa Hungarica felsõoktatási ösztöndíj 
késõbb tájékoztatjuk a lakosságot. pályázathoz. Ezzel szemben úgy döntöttek, saját, 

önkormányzati rendszert dolgoznak ki novemberig, s ez • A hatékonyabb mûködés érdekében a korábbi 
a jövõ év elején életbe léphet.testületi döntésnek megfelelõen a Szociálpolitikai és 

Egészségügyi Bizottság létszáma ötrõl hétre emelkedett. • Mivel nemrégiben lejárt a Mada-Komm Kft. felügyelõ 
A két ismert, segítõkész, szorgalmas és tapasztalt tag bizottságának megbízatása, meg kellett választani az új 
Földi Miklós képviselõ és Csonkáné Balogh Lívia vezetõ testületet. A FEB három tagja továbbra is Gerõ Csaba, 
családsegítõ lett. Krivács Csaba és Jeszenszki József maradt újabb öt évre 

szóló mandátummal.• A képviselõ-testület meghallgatta a Szabolcs-Szatmár-
Bereg Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Fehér- • Változatlanul napirenden van a nyírmadai bölcsõde 
gyarmati Katasztrófavédelmi Kirendeltsége tavalyi ügye. A friss bejelentés szerint elindult a két csoportos 
tevékenységérõl szóló tájékoztatót. Mint meg- intézmény tervezése.
állapították, sikeres évet zártak, s baj esetén számít- • A Vidékfejlesztési Program keretében benyújtott, 
hatunk rájuk. sikeres pályázatnak köszönhetõen a Nyírmadai Polgárõr 
• Tájékoztató hangzott el a Tiszamenti Regionális Egyesület augusztus 27-én átvehette a megvásárolt 
Vízmûvek Zrt. 2019. évi önkormányzati beszámolójáról, Suzuki Vitara gépjármûvet. Földi Miklós elnök szerint a 
valamint a 2021-2035 közötti felújítási és pótlási tervrõl. kocsi nagyban segíti munkájukat, jól szolgálja 
A testület igennel szavazott, de megállapította, hogy együttmûködésüket a rendõrséggel.
sajnos, sem a vízhez, sem a szennyvízhez nincs közünk, 

A járványügyi helyzet miatt maradt el szeptember 19-

Hírek rövidenHírek röviden
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Horváth Imre, az RNÖ elnöke Hírek rövidenHírek röviden Testületi ülés a koronavírus fenyegetõ árnyékában
Mintegy két és fél hónap elteltével, szeptember  Idõsellátás
23-án tartotta soron következõ ülését 
önkormányzatunk képviselõ-testülete. A 
jelenlévõk mindegyike fegyelmezetten 
betartotta a járvány miatt elrendelt 
rendszabályokat, az alapos bizottsági 
elõkészítõ munkának köszönhetõen pedig 
viszonylag rövid idõ alatt végeztek a 14 
napirendi pont megvitatásával.
 Napirend elõtt Kálmán Béla polgármester 
részletesen beszámolt az ellene és a jegyzõ 
ellen elindított vizsgálat állásáról, az ügy 
kapcsán megfogalmazódott méltatlan 
támadásokról. (A folyamat lezárultával 
tájékoztatjuk olvasóinkat.)

Helyzetkép a közmûvelõdésrõl
Elsõként Tóth Judit intézményvezetõ számolt be a 
Nyírmadai Mûvelõdési Ház és Könyvtár 
Közmûvelõdési Intézmény elmúlt évi mûködésérõl, 
gazdálkodásáról. A már korábbról ismert 
megállapítások, tények ismertetése helyett álljon itt 
néhány statisztikai adat: a tanfolyamokon 80 
alkalommal több, mint 1200-an vettek részt, a civil 
szervezetek 30 rendezvényén résztvevõk száma 
meghaladta az ezret, hétszer rendeztek a házban vásárt, 
ezeken csaknem 800-an jelentek meg. Az ünnepi 

A Nyírmadai Szociális Ápolási-Gondozási Központ kulturális rendezvények száma 11 volt, ezeken közel 
elmúlt évi mûködésérõl Szûcsné Mátyus Judit 5700-an fordultak meg, a 9 zenei elõadás közönsége 
intézményvezetõ adott számot a tõle megszokott 2005 fõ volt. A további 95 egyéb rendezvény 
alapossággal, igényességgel. A beszámolóból résztvevõinek száma megközelítette a 7000-et.
megtudhatjuk, hogy városunkban a 61 éven felüliek Ami a gazdálkodásukat illeti, a bevétel elenyészõ 
száma összesen 892, a lakosság 17,59 százalékát teszik (vásárok, termékbemutatók, tanfolyamok, szem-
ki a nyugdíjas korúak. Az intézményi ellátásra nagy vizsgálatok esetén kérnek terembért), annál több a 
szükség van, hiszen az idõsek rendszerint kedvezõtlen kiadás (személyi juttatások, a munkaadót terhelõ 
szociális körülmények között élnek, legtöbbjük járulék, dologi kiadások).
gyermekei más településen laknak. A szépkorúak A könyvtárnak tavaly 326 beiratkozott olvasója volt 
rendszerint egyedül vannak, sok közöttük az özvegy.(egyharmaduk a 27-40 éves korosztályhoz tartozik), a 
Az ellátás formái a szociális alapszolgáltatások teljes állomány 16 ezer 640 dokumentum, a 
(étkeztetés, nappali ellátás – idõsek klubja) és a kölcsönzött dokumentumok száma meghaladta a 15 
szakosított ellátás (ápolást, gondozást nyújtó ezret. Ötven idõs, beteg könyvbarátnak helybe vitték 
intézmény – idõsek otthona). A szociális étkeztetés az olvasnivalót. Hét alkalommal könyvtári órát 
intézményi térítési díja 600 forint, az igénylõk száma tartottak a reménybeli (gyermek) olvasóknak.
átlagosan 48 fõ. A nappali ellátás keretében a saját A szépen felújított színházteremben már tavaly is több 
otthonukban élõ, 18. életévüket betöltött, egészségi rendezvényt tartottak (ahogyan a polgármester 
állapotuk vagy idõs koruk miatt szociális és mentális fogalmazott, valami elkezdõdött, bár a járvány miatt 
támogatásra szoruló, önmaguk ellátására részben tavasz óta elmaradtak a nagyobb programok), ilyen 
képes személyek kapnak lehetõséget a napközbeni volt az idõsek napja, az operett mûsor, a színházi est, a 
tartózkodásra, társas kapcsolatokra, az alapvetõ karácsonyi zenés megemlékezés.
higiéniai szükségleteik kielégítésére (létszámuk tavaly Továbbra is népszerû a teleház, sikeresek a 
42 volt). Elismerésre méltó az a lista, amely a tavalyi gyerekeknek szánt kézmûves kreatív foglalkozások, a 
programokat sorolja fel újévtõl karácsonyig.kerékpáros túrák, közösségépítõ programok.
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Az idõsek otthonában az intézmény fogadó létszáma csoport vezetõje terjesztett elõ beszámolót. A 
43 fõ, a lakóké 42, olyan személyek, akik koruk, tengernyi számból kiolvasható a lényeg: minden 
egészségi állapotuk, szociális helyzetük miatt intézmény tartotta magát a pénzügyi tervben 
önmaguk ellátására nem vagy csak folyamatos foglaltakhoz, a teljesítés minden esetben 50 százalék 
segítséggel képesek, gondozást igényelnek. A lakók körüli. A folyamatos mûködéshez szükséges személyi 
egyharmada igényel fokozott segítséget (ágyban és tárgyi feltételek háttere folyamatosan biztosított 
fekvõ), 40,4 százalékuk még ellátja magát. volt, pénzügyi, likviditási probléma nem merült fel. 

Elsõdleges cél a mûködés színvonalának megtartása Az intézmény személyi és tárgyi feltételei megfelelnek 
volt, s ez sikerült, bár néhány területen felmerül a a törvényi elõírásnak, a szakmai létszám összesen 25 
költségvetési elõirányzat módosításának szük-fõ. Mellettük nélkülözhetetlen a közhasznú 
ségessége.munkások foglalkoztatása. Ez utóbbihoz kapcsolódik, 

hogy tavaly 228 ezer 740 forint értékben vettek át A vitában elhangzott: a gépjármûadó elvonása 10 
zöldségféléket, csökkentve ezzel költségvetési millió, az iparûzési adó feltöltésének elhalasztása 30 
kiadásaikat. Összességében elmondható, hogy az millió, a járvánnyal kapcsolatos kiadások további 10 
intézmény a költségvetési keretszámok között millió, azaz összességében 50 millió forint mínuszt 
gazdálkodott. jelentettek. Ezzel együtt is kifizetetlen számláink 

nincsenek, az idei évre vonatkozó kilátások arra A polgármester összegzése szerint köszönet, elismerés 
engednek következtetni, hogy gazdálkodásunk illeti a központ vezetõjét, dolgozóit. Sajnálatos, hogy 
rendben lesz.bár a járvány sok feladatot rótt rájuk, õk nem kapták 

meg az egészségügyben dolgozóknak megítélt bruttó  
500 ezer forintot… Szociálpolitika

Dr. Horváth Andrea jegyzõ a szociálpolitikai 
Kisdedóvó feladatokról terjesztette elõ beszámolót. A bevezetõ 

megállapítja, hogy a fõ cél a rászorultak, a mun-A következõ beszámoló a 2019. szeptember 1-je és 
kaképes, illetve munkaképtelen személyek pénzbeli és 2020. augusztus 31-e közötti idõszak nevelési 
természetbeni ellátása. A különbözõ ellátási formák munkájáról, gazdálkodásáról, mûködési feltételeirõl 
városunk 5071 lakosának nagy részét érintik, hiszen szólt dr. Kozák Gyuláné, a Napsugár Óvoda vezetõje 
évrõl évre nõ a munkanélküliek száma, egyre több jóvoltából. 
család küzd a megélhetés gondjával, s a megoldást Az intézményben a férõhelyek száma 270, a 10 
legfõként a polgármesteri hivataltól várják. csoportba 234 gyerek járt (minden jelentkezõt fel 
Az állandó, túlfeszített munkát érzékelteti, hogy 2019-tudtak venni). Sajátos nevelési feladatokat jelent a 
ben 2130 ügyirat keletkezett. Települési támogatásban hátrányos, halmozottan hátrányos helyzetû, a 
1063-an részesültek, 28-an kaptak gyógy-szer-veszélyeztetett és a roma kisebbséghez tartozó kicsik 
támogatást, a bizottság 577 kérelmezõnek ítélt meg magas száma, aránya.
lakhatási támogatást, 18 esetben 15 ezer forintos A pedagógiai, szakmai folyamatok elemzése helyett 
temetési segélyt (ez utóbbi a polgármester hatásköre). rögzítsük azt, hogy munkájuk tárgyi és infra-

strukturális feltételei folyamatosan javultak, sok új 
eszközzel gazdagodtak (szakmai folyóiratok és Továbbtanulási támogatásban 109 család részesült, 
–könyvek, bútorzat, számítógépek, fejlesztõ játékok, Bursa Hungarica ösztöndíjat 19 diáknak állapítottak 
hangszerek, konyhai eszközök). Ami a személyi meg. A gyermekvédelmi kedvezményre 344 családból 
feltételeket illeti: az óvodapedagógusok száma 16, 855 fõ jogosult. Az ügyintézés sokszor hálátlan 
munkájukat tíz szakképzett dajka, öt pedagógiai feladatát igyekeznek úgy ellátni, hogy tiszteletben 
asszisztens és egy rehabilitációs munkatárs segíti. A tartják minden ember értékét, méltóságát, egyéniségét, 
konyha mûködtetésérõl egy élelmezésvezetõ, két jogait. Szaktudásukhoz elhivatottság, emberszeretet 
szakácsnõ és egy konyhai kisegítõ gondoskodik. járul. 
Kálmán Béla polgármester joggal állapította meg, hogy 
az óvodában fejlõdni akaró és fejlõdni képes Jakabné Szabó Anikó, a Szociálpolitikai és Egészségügyi 
szakemberek dolgoznak 21. századi feltételek között. Bizottság elnöke az átruházott hatáskörben hozott 

döntésekrõl adott számot. Elõterjesztése szerint tavaly 
22 ülésükön 1063 határozatot hoztak. A bizottság  Költségvetés
döntései parázs vitákban születtek, de megállták a Városunk önkormányzata 2020. évi költségvetésének 
helyüket, hiszen fellebbezés nem volt.I. félévi teljesítésérõl Bereczné Jakab Edina, a pénzügyi 

2020 . SZEPTEMBER – OKTÓBER
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Hírek röviden ISKOLÁNKBAN TÖRTÉNT

Üdvözlet Bájról

Zöld hét 
A felsõ tagozat:
Az osztályfõnöki órán a globális 
felmelegedés és az üveg-házhatás volt 
a téma. A népismerete órán a 
szélenergia ,  vízi  energia és 
napenergia elõnyeirõl és hát-
rányairól beszélgettünk. A gyerekek 
kisfilmet néztek meg a témával 
kapcsolatban, majd elbeszélgettünk 
arról, hogy õk hogyan és mennyire 
védik a környezetet. A rajz órán 
pedig ezt képekkel kellett il-
lusztrálniuk. Az összegyûjtött 
színesebbnél - színesebb képekbõl az 
iskola aulájában kiállítást szer-
veztünk. 
A testnevelés órákon a gyerekek 
sokat sétáltak a friss levegõn. 
Szomorúan fogadták és vették 
tudomásul, hogy a közkedvelt 
csapatjátékok, a salátabár, az 
egészséges életmóddal kapcsolatos 
szakmai elõadások elmaradnak. De 
bíznak abban, hogy a  világméretû 
járvány hamarosan végett ér és 
minden a régi kerékvágásban halad 
tovább. Sokat gyakorolják a helyes 
kézmosást, beszélgetnek a higiéniai 
szabályokról.

3-4. évfolyam:
A környezetvédelem volt a fõ téma. 
A gyerekek játékos formában 
elevenítették fel a szelektív hul-
ladékgyûjtéssel kapcsolatos is-
mereteiket. Zenét hallgattak, 
plakátot készítettek tanítóik irá-
nyításával. Hulladékokat válogattak, 
majd elhelyezték a megfelelõ 
konténerbe .  Kézmûves  fog -
lalkozáson hulladékból készítettek 
termékeket. Nagyon ötletes dolgok 
születtek. Interaktív feladatokat 
oldottak meg. Megkeresték a tavaly 
elültetett és örökbefogadott fát, 
rendbe tették közvetlen környezetét. 

1-2. évfolyam : Hétfõn egy 
animációs  f i lm segí t ségével  
ismerkedtek a gyerekek Glóbival a 
Földbolygóval .  Glóbi mesél  
magáról, megmutatja nekünk a 
szépségeit és segítséget kér a 
problémák megoldására. Kedden a 
szelektív hulladékgyûjtéssel is-
merkedtek meg, szintén érdekes 
mesefilmek segítségével.
Fénymásolt lapon gyakorolták, hogy 
a különbözõ színû kukákba milyen 
anyagból készült hul-ladékot szabad 
bedobni. 
A hét elsõ napján zöldségekbõl, 
gyümölcsökbõl,  kalászosokból és 
egyéb termésekbõl kiállítást ké-
szítettünk. A szerdai napon gyü-
mölcskóstolót tartottak a behozott 
és kiállított gyümölcsökbõl. Csü-
törtökön, a Földön élõ élõlényekkel 
folytatták az ismeretek bõvítését. 
Ebben az éven a madarakkal 
ismerkedtek meg részletesebben.
A madarak téli etetésével meg-
figyelhetik és megismerhetik a 
közelünkben élõ madarakat, ez-által 
még egy lépéssel közelebb kerültek a 
gyerekek a környezetvédelemhez. 

Állatok Világnapja
Minden tanévben megemlékezünk 
az Állatok Világnapjáról. Az idén 
többféle rajzos feladat közül 
választhattak a gyerekek. Leraj-
zolhatták a számukra legérdekesebb 
vagy legkedvesebb állatot. Szakköri 
foglalkozáson plakátot készíthettek, 
ami az állatvédelem fontosságára 
hívja fel a figyelmet. Az elkészült 
munkákból kiállítást rendeztünk. 

Szabó Gábor 8. c osztályos tanuló 
a 2019/2020-as tanévben végzett 
kitartó, eredményes munkájáért a 
T U D Á S B A J N O K S Á G  é s  a  
NYELVÉSZ anyanyelvi versenyek 
szervezõitõl értékes könyvjuta-
lomban részesült.
A jutalomkönyveket az idei tanév 
elején vehette át Gábor az iskolában.

„Mindegy mivel foglalkozol, 
csak csináld jól”

Iskolánkban október 9-én került sor 
a Pályaorientációs nap megren-
dezésére, melyet a járványveszélyre 
való tekintettel nem a megszokott 
módon szerveztünk. 
A Pályaorientációs nap célja, hogy a 
gyerekek minél megalapozottabban 
és idõben felkészüljenek a pálya-
választásra, hiszen a jó iskola- és 
pályaválasztás az egész életüket 
meghatározza. 
Ezen a napon nemcsak a közvetlenül 
a pályaválasztás elõtt állók vettek 
részt, hanem iskolánk minden alsó 
és felsõ tagozatos tanulója.
Kihasználva az online lehetõségeket, 
a régi mesterségekhez kapcsolódó 
játékos és rajzos feladatokkal, a 
szakmák megismerését elõsegítõ 
kisfilmek megtekintésével próbáltuk 
elérni azt, hogy az érdeklõdési 
körüknek megfelelõ pályát, szakmát 
megismerhessék, amelyben késõbb 
sikeresen el tudnak majd helyez-
kedni. 
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Õszi mocorgásokÕszi mocorgások

Napsugaras õszNapsugaras õsz

Az õszi programokkal, foglalkozásokkal telnek a napok összegyûlt alkotások találhatóak. Közös mondókázás 
a gyerekházban. Minden évben nehezen indul az õsz, után tízórai és finom torta következett, majd cukorból 
hiszen a rendszeresen járó gyerekek közül többen nyakláncot fûztek a gyerekek a szülõkkel együtt.
megkezdik az óvodát szeptemberben. Ezért is várjuk 
ilyenkor leginkább a hozzánk szívesen járó új Õszi gyümölcsök fesztiválja
családokat.  Közösségi programunk az õszi gyümölcsök jegyében 

szervezõdött. A gyerekek megismerkedtek az õszi 
gyümölcsökkel, amelyeket meg is kóstoltak. A 
mondókák is az õszi gyümölcsökrõl szóltak, pl. alma, 
alma, érik a szõlõ. Kézmûves foglalkozáson tépéssel 
almát ragasztottak a szülõk segítségével.

Süni nap
 A gyerekekkel mondókáztunk, énekeltünk, meséltünk  
a sünirõl, s a kézmûves foglalkozáson is süni készült. A 
gyerekek tenyerébõl festettük meg a süni tüskéit. Az 
elkészült alkotásokkal a folyosót díszítettük fel. A napot 
az udvaron zártuk egy közös nagy játszással.Fiókaröptetõ rendezvény
A szülõkkel õszi ajtódíszt is készítettünk, amelyet haza is  Ezen a napon – 11. alkalommal -  az óvodába, 
vihettek, hogy otthonukat díszítsék.bölcsõdébe induló gyerekektõl köszöntünk el. Négy 

gyerek óvodás, egy gyerek pedig a bölcsõdés éveket kezdi 
Szilvanapmeg. Az elmúlt évek alatt a hozzánk járó gyerekekkel, 

szülõkkel közvetlenebb kapcsolatba kerültünk. Elõször  A szülõkkel szilvás gombócot és szilvalekváros derelyét 
köszöntöttük a vendégeket, majd a búcsúzó gyerekeket készítettünk. A tízórai után énekeltünk bábok 
néhány tulajdonsággal jellemeztük, amit a szülõk segítségével, szilváról, sünirõl, mókusról, csigáról. A 
figyelmesen hallgattak végig, és mindenki ráismert a gyerekek rajzoltak, firkáltak. Megkóstoltuk a szilvát is, 
saját gyerekére. Ezután a gyerekek ajándékba megkapták amit jóízûen fogyasztott mindenki.
a tarisznyát, benne egy zsírkréta, kis füzet, fénykép és a   Buza Andrea gyerekház vezetõ
"büszke könyvüket", amelyben az itt töltött idõ alatt 

Szakmai tanácskozás Jarasovics Lászlóné /mesterpedagógus, tehetséggondozó 
Óvodánkban a járványügyi korlátozások kicsit szakértõ/ elõadásának témája a család szerepe az óvodai 
felülírták  tervezett programjainkat, azonban tehetséggondozásban volt.  
szeptember 4-én újra kitártuk intézményünk kapuját: a A tartalmas nap végén a konferencia házigazdája, 
Családpedagógiai Egyesület konferenciájának adtunk óvodánk vezetõje, dr. Kozák Gyuláné   megköszönte az 
otthont, a téma a család társadalmi szerepe volt.  elõadóknak, hogy megosztották a résztvevõkkel 
Vargáné dr. Nagy Anikó /fõiskolai docens, DE GYGYK/ tapasztalataikat, gondolataikat.  A nap összegzéseként 
egyesületi elnök köszöntõje után olyan szakemberek elmondta: az óvodai nevelés a családi neveléssel együtt, 
elõadásait hallgathattuk meg, akik pedagógiai azt kiegészítve szolgálja a gyermekek fejlõdését, ezért az 
munkájuk során bizonyították a gyermeknevelés iránti óvoda és a család együttmûködése nélkülözhetetlen. 
elkötelezettségüket.
Dr. Pálfi Sándor /tanszékvezetõ fõiskolai tanár DE  Nagycsoportosok
GYGYK/ a társadalom családképérõl, a családi nevelés Minden nevelési év elején nagy fejtörést okoz szülõnek, 
fontosságáról beszélt, valamint arról, hogy az óvodák óvodapedagógusnak egyaránt annak eldöntése, hogy 
kezdettõl fogva alapvetõen fontosnak tartják az mikor menjen el a nagycsoportos az iskolába. A törvény 
együttmûködést a családdal.   az utóbbi évben változott, mégis tudomásul kell venni: 
Erdõs Imréné /a hajdúböszörményi Kincskeresõ Óvoda nem biztos, hogy minden óvodás egyforma idõben lesz 
nemrég nyugdíjba vonult vezetõje/ abban adott iskolaérett. Ennek eldöntésében segítségünkre lesznek a 
gyakorlati tanácsokat, hogyan lehet együttmûködni a Vásárosnaményi Pedagógiai Szakszolgálat munkatársai, 
hátrányos helyzetû családokkal.  akik megismerkedtek a tanköteles korú gyerekekkel, az 
Szabadi Edit /intézményvezetõ, mesterpedagógus, alapvetõ készségeikkel, képességeikkel. Tapasztalataikat 
köznevelési szakértõ/ a 2020/2021-es nevelési év az óvodapedagógusokkal és a szülõkkel is megosztották, 
pedagógiai munkára vonatkozó idõszerû feladatait s javaslatot tettek arra, kik vegyenek részt az általuk 
vázolta fel.  szervezett fejlesztõ foglalkozásokon. 
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Labdarúgás: hinta palinta
Az elsõ fordulóban aratott gyõzelmet követõen egy 3-0 arányú vereség 
jött Fényeslitkén. Az elõzõ mérkõzéshez képest most gyengébb 
teljesítményt nyújtott csapatunk, így nem is születhetett más 
eredmény…
Szeptember 6-án az Õr ellen idegenben léptek pályára a mieink, s egy 
gyengécske elsõ félidõ után fordulatos második játékrész következett a 
végén igazságos döntetlennel: 3-3.
Rá egy hétre egy méretes verést kaptunk itthon a Kék együttesétõl. A 
vendégek megérdemelten gyõztek 1-5-re.
Az ötödik fordulóban Pátrohán sikerült kiköszörülni a csorbát, hiszen 
nagyon taktikus, jó játékkal nyertünk 2-1-re. Az eddigi mérleg tehát 
ötven százalékos.
Szeptember 27-én csapatunk hazai pályán 4-0-ra legyõzte a 
Szabolcsveresmart együttesét. Szõke István a hozzáállással, a tenni 
akarással elégedett volt, a mutatott játékkal már nem annyira… Ezzel a 
madai gárda 10 ponttal a 6. helyre jött fel.
A hetedik fordulóban (október elsõ vasárnapján) érdekes módon ismét 
3-3 lett a végeredmény. Most a Jéke volt az ellenfél, s idegenben született 
meg a gólzáporos döntetlen. A játék képe alapján a pontosztozkodás 
igazságos volt. A táblázaton ekkor az 5. helyen állt csapatunk.
Október 11-én a Tiszakanyár együttesét fogadtuk. A fordulatos meccsen 
1-1-es félidõ után 3-2-re kikaptunk, de Szõke István a lefújást követõen 
így nyilatkozott: Ilyen játékvezetéssel még nem találkoztam. A csapatnak jár a 
gratuláció, mindent megtettek… 

Születtek: 
Lakatos Léna, Balogh Krisztofer, Juhos 
Bence, Jónás Rozália Krisztina, 
Zámbó Petra, Radvánszki Réka, Tóth 
Izabella, Balla Marcell, Rózsa Hanna 
Ibolya, Lõrincz Emília, Németh 
Dzsenna Zoé, Aranyos Iván György, 
Balogh Milán Mária, Jóni Bence, 
Ponczók Levente Ákos, Martocsány 
Noel Ferenc, Balogh Krisztofer

Elhunytak:
Orosz Miklós, Sipos Gyuláné

Házasságkötés: 
Csuka Imre és Ecsedi Judit Hajnalka
Zsigó István és Aranyos Klaudia
Rózsa Sándor és Lakatos Klára

50 éves házassági évforduló:
Tóth Gábor Mihály és Gál-Antal 
Mária

95 éves szépkorú köszöntés:
Kacsur Sándor és Kacsur Sándorné

Mariska néni és Sanyi bácsi 
is 1925-ben született, 

nemrég ünnepelték 
házasságkötésük 75. 

évfordulóját. 
Négy gyermekük született, 

hét déd- és három 
ükunokával ajándékozták 

meg õket.

Nyomozás indult ismeretlen elkövetõ ellen aki, augusztus 19-e és 
szeptember 1-e között több nyírmadai lakóházba bement és onnan 
készpénzt tulajdonított el. Az ismeretlen elkövetõ összesen 151.000 
forint készpénzt vitt magával. Az ügyben végzett adatgyûjtés során 
megállapítottuk, hogy a bûncselekményeket egy 18 éves helyi 
fiatalember követte el. A férfit elõállítottuk és gyanúsítottként 
kihallgattuk. Vallomásában a terhére rótt cselekményeket elismerte. 
Ellene összesen öt rendbeli lopás bûncselekmény miatt folyik a 
nyomozás. 

Bejelentés érkezett a rendõrségre, miszerint ismeretlen elkövetõ 
szeptember 20-án fél 11 és 12 óra között az egyik helyi lakóházhoz 
tartozó baromfiól falazatát megbontotta és onnan hét tyúkot 
tulajdonított el. A lopással okozott kár 20 ezer forint. A nyomozás 
során kiderült, hogy a cselekményt egy  tizenhét és egy tizenhárom éves 
fiatal követte el, akik a cselekményüket elismerték. 

Közlekedési baleset történt október 7-én 17 óra 45 perc körül a 41-es 
számú fõútvonal 41-42 km. szelvénye között az ún. Rauch lejárónál. 
Egy személyautó közlekedett Nyíregyháza felõl Vásárosnamény 
irányába, illetve elõtte ugyanezen irányba egy mezõgazdasági 
vontatóból és a hozzá kapcsolt pótkocsiból álló jármûszerelvény haladt. 
A mezõgazdasági jármûszerelvény a fõútvonalról balra kívánt 
kanyarodni, amit a mögötte haladó kocsi vezetõje késõn észlelt és 
nekiütközött a pótkocsi hátsó részének. A közlekedési baleset 
következtében személyi sérülés nem történt, de anyagi kár keletkezett.
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Szívesen mentorálta a mellé kerülõ Nagy Zoltán Istvánné Fodor Lászlóné 
pályakezdõket, új kollégákat.Kapin Etelka Csonka Erzsébet
2007 és 2012 között az alsós mate-1958-ban született Nyírmadán. Azóta 1958-ban  született Nyírmadán, azóta 
matika munkaközösséget vezette, ahol is ennek a közösségnek a tagja. is itt él, dolgozik, szolgálja szü-
egyik fõ feladata az iskolaotthon lõfaluját.1980-ban kapta meg a tanítói 
bevezetése volt. A minõségbizto-diplomáját, technika-könyvtár spe-  1980-ban kapta meg tanítói dip-
sításban, a Comenius 2000 modellben ciális kollégiumi végzettséggel. lomáját, matematika-orosz speciális 
belsõ auditorként dolgozott.kollégiumi kiegészítéssel.1980. szeptember 1-jén Ófehértón 
Az IPR során az óvodából az iskolába kezdte pedagógusi munkáját napközis 1980. augusztus 16-tól 1983. augusztus 
való átmenetet segítõ munkacsoport tanítóként, majd 1981. augusztus 15- 15-ig Nyírjákón tanított, majd 1983. 
vezetõjeként végezte irányító, szervezõ tõl Nyírmadán tanított 2020 feb- augusztus 16-tól Nyírmadán tanította 
munkáját.ruárjáig. a rábízott gyerekeket 2020 márciusáig.
Szívesen fejlõdött az elmúlt évtizedek Volt napközis nevelõ, osztályfõnök Fiatal pedagógusként nagy lelke-
alatt, ezt mutatják az elvégzett több évtizedig, az alsós magyar sedéssel kapcsolódott be a közösségi 
továbbképzések is. munkaközösség vezetõje (2007-2012), munkába, rendszeresen táboroztatott. 
Négy évtizedes kitartó, tisztességes, osztálytanító. A magyar mûveltségi Aktívan vesz részt a település életében.
példamutató munkájáért, Nyírmada terület állt közel hozzá. Az évtizedek alatt a rendszeresség, 
gyerekeiért végzett oktató-nevelõ-Leginkább a kicsiket szerette, a legtöbb szorgalom, a kitartás, a lelkiismer-
munkája elismeréséért a Pedagógus évet az 1-2. évfolyamon töltötte. Nagy tesség jellemezte.
Szolgálati Emlékérem kitüntetést szeretettel, türelemmel tanította a Tanítványait matematikából ver-
vehette át pedagógus napon. rábízott gyerekeket, vezette be õket az senyeztette, sikeresen.
Nyugdíjas éveihez jó egészséget írás-olvasás rejtelmeibe. Óráira Pályafutása során szinte végig osz-
kívánunk!lelkiismeretesen készült, szakmai tályfõnökként tevékenykedett, elsõ-

érdeklõdését, megújulási vágyát sorban a 3.-4. évfolyamon dolgozott. 
tükrözi a számos továbbképzés, melyet 
az évek alatt elvégzett.
Kiemelten kezelte az alapozó is-
meretek begyakoroltatását, a súly-
pontozást, a fejlesztõmunkát.
A hátrányos helyzetû tanulók tanulási 
tevékenységének segítése mindig 
fontos volt számára.
Folyamatos, kitartó, lelkiismeretes 
munkájáért, a nyírmadai gyerekek 
szolgálatáért, pályája befejezésekor a 
Pedagógus Szolgálati Emlékérmet 
vehette át. Nyugdíjas éveihez jó 
egészséget kívánunk!

  1985-ben születtem, apai részrõl a nélkül sokkal nehezebb lett volna. 
felmenõim mind tõsgyökeres madaiak, Hobbim az olvasás, az írás és minden 
édesanyám vajai származású. Három olyan tevékenység, melyet a szabad 
gyerekük közül én vagyok a legkisebb. levegõn lehet végezni. Nagyon szeretek a 
  Hálás vagyok azért, hogy itt élhetek, itt gyerekeimmel sétálni, kirándulni, ha 
mentem férjhez 2008-ban, s munka tehetem, minden szabadidõmet családom 
mellett családot alapíthattam. Büszkén körében töltöm.
mondhatom, hogy tanulmányaim után az  Hiszek abban, hogy kitartásomnak, eddig 
élet iskolájában is meg tudtam állni a megszerzett tapasztalataimnak köszön-
helyem. A fõiskola elvégzése után 2008-tól hetõen sikerülni fog a mi kisvárosunk 
2014-ig a kereskedelemben találtam meg lakosait még jobban összehozni. Vallom 
önmagam, majd adminisztratív mun- azt, hogy meg kell találni azt a dolgot az 
kakörökben bõvítettem tudásomat. életünkben, amiben örömünket leljük, és 
  Három csodaszép gyermek (4, 5 és 10 csinálni kell azt teljes szívünkbõl. Ezzel a 
évesek) édesanyja vagyok. A család és a mottóval, ebben a szellemben szeretném 
munka színterét mindig sikerült össz- elindítani munkámat a mûvelõdési 
hangba hozni, bár ez a férjem, a szüleim, a házban, s remélem sikerül minél több 
testvéreim és közvetlen családtagjaim embert bevonnom.

Új munkatárs a mûvelõdési házban: Zékányné Kézi OrsolyaÚj munkatárs a mûvelõdési házban: Zékányné Kézi Orsolya
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Képes krónikaKépes krónikaKépes krónikaKépes krónika
Beköszöntött az õsz a Nyírmadai Fogyatékos 

Nappali Intézménybe is

„Itt van az õsz, itt van újra”… bár máshogy, mint 
ahogy eddig megszoktuk. A járványügyi 
helyzetre való tekintettel a szabályok a klub 
életére is hatással vannak, a klubfoglal-
kozásaink megrövidültek, a maszk használata 
miatt nehezebbek a beszélgetések, illetve a 
megfelelõ távolságtartás miatt a testkontaktus is 
lehetetlen. Ezért minél többet vagyunk a szabad 
levegõn, szalonnasütéseket, illetve bográ-
csolásokat szervezünk.  
Mindenkit arra kérünk, hogy tartsák be a 
megfelelõ szabályokat, rendszeresen szap-
pannal mossanak kezet, zárt térben használják a 
maszkot, legyenek minél többet a szabad 
levegõn. A szolgálat munkatársai mindenkinek 
jó egészséget kíván! 

A járványügyi elõírások betartásával láto-
gathatók a különbözõ kreatív, kézmûves 
foglalkozások a mûvelõdési házban.

90 éves szépkorúak90 éves szépkorúak

Cseszlai JózsefnéCseszlai Józsefné

Molnár FerencnéMolnár Ferencné

Sata JózsefSata József


